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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 
PROCES – VERBAL NR.28 
încheiat astăzi, 19 aprilie 2021, 

în şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12.00, domnul Ion Mînzînă, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a desfășurat în sala mare de 
ședințe și prin mijloace electronice ( on-line ). La această ședință au fost prezenți 
în sală 16 consilieri județeni iar conectați pe platforma on-line 17 consilieri , fiind 
absent domnul consilier județean Marius-Bogdam Ivan, deci şedinţa este 
statutară. 

      La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală. 
         Menționăm că dl Ion Ilie s-a conectat pe platforma on-line și și-a exercitat 
dreptul de vot la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi – Hotărârea nr.96.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Bună ziua. Începem ședința prin a face prezența.  
Mînzînă Ion prezent, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Nicolaescu Marius Florinel? 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

Dl consilier județean Mihail Dorin Bărbuceanu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Cotenescu Maria?  

Dna consilier județean Maria Cotenescu  - Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Bogdan Angelin ? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 
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Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu  -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dra Eftene Diana Elena? 

Dra consilier județean Diana –Elena Eftene – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Enache Valentin-Viorel  ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Giuclea George – Dan?  

Dl consilier județean Giuclea George – Dan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Grecu Dumitru? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Iana Ion ? 

Dl consilier județean Ion Iana – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dna  Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  -  Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Manole Nicolae Marius?  

Dl consilier județean Nicolae Marius Manole - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Mîndroc Cătălin-Viorel?   

Dl consilier județean Cătălin-Viorel Mîndroc  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Nițescu Eleodor Olavi ? 

Dl consilier județean Eleodor Olavi Nițescu  – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana ? 

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl  Pîrvu Marius ? 

Dl consilier județean Marius Pîrvu -  Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dna Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dl Popa Florentin-Marius? 

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Postelnicescu Marius Dorel ?  

Dl consilier judetean Dl Postelnicescu Marius Dorel – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Sofianu Narcis Ionuț ? 

Dl consilier judetean  Sofianu Narcis Ionuț - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Dl Tică Manuel ?  

Dl consilier județean Manuel Tică  - Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent.  

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Turturoiu Liliana Maria – Prezent. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean George Cristian Zidaru– Prezent. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Stimați colegi, ați luat la cunoștință de ordinea de zi 
de astăzi, dacă sunt comentarii asupra proiectului ordinii de zi. Cine este 
împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 17.03.2021.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.     

    

   - II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 25.03. 2021.  - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

     Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

     Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.        

                          

- III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Depunerea jurământului de către 
domnul Stana Stelian – USR-PLUS.  - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Urmeaza ca dl Stana Stelian sa depuna juramantul de consilier in fata 
dumneavoastra. 

Dl consilier județean  Stelian Stana – Jur să respect Constituția și legile țării 
și să fac cu bună credință tot ceea stă în puterile și priceperea mea, pentru 
binele locuitorilor județului Argeș. Așa să-mi ajute Dumnezeu! 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Felicitări! 
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                                                     - IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr.2/02.11.2020 
privind aprobarea componenței nominale a comisiilor de specialitate ale 
Consiliului Județean Argeș.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

     Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
   S-a adoptat Hotărârea nr. 81. 

 

                                                   - V - 

 
       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului de Pneumoftiziologie „Sf. Andrei” 
Valea Iașului   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

      Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr. 82. 

 

                                                   - VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea componenței nominale a Comisiei pentru Protecția 
Copilului Argeș, constituită prin Hotărârea Consiliului Județean Argeș nr. 
208/31.08.2017.- Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

    Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

       Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
       S-a adoptat Hotărârea nr. 83. 
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- VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
desemnarea doamnei dr. Anci Ionescu ca reprezentant al asiguraților delegat de 
Consiliul Județean Argeș în Adunarea Reprezentanților Casei Naționale de 
Asigurări de Sănătate.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 84. 

                                  

- VIII  - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
închiderea serviciului social Centrul rezidenţial pentru copii cu dizabilităţi și 
respite – care, închiderea serviciului social Centrul de zi și recuperare pentru 
copii cu dizabilități și îngrijire la domiciliu din cadrul Centrului de copii Sf. 
Andrei Pitești, înființarea Casei de Tip Familial “Sf. Andrei” Valea Mare, cu 
sediul în orașul Ștefănești, sat Valea Mare Podgoria, str. Cavalerului nr. 2A, jud. 
Argeș, precum și aprobarea statului de funcții al Casei de Tip Familial “Sf. 
Andrei” Valea Mare.    - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 85. 
 

                                                   - IX  - 

 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
închiderea serviciului social Centrul de zi din cadrul Complexului de Tip 
Familial Valea Mare și aprobarea Statului de funcții al Complexului de Tip 
Familial Valea Mare. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 86. 
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                                                   - X  - 

 
       Trecându-se la punctul X al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
reorganizarea Complexului de Servicii pentru Copii cu Handicap Trivale Pitești, 
prin închiderea Centrului de tip rezidenţial pentru copii cu dizabilităţi și respite-
care, modificarea structurii organizatorice a Centrului de zi și recuperare pentru 
copii cu dizabilități, înființarea serviciului social Echipa mobilă pentru îngrijirea 
la domiciliu a copilului cu dizabilități, precum și aprobarea statului de funcții al 
Complexului de Servicii pentru Copii cu Handicap Trivale Pitești.  - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

 
       Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

    Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

        S-a adoptat Hotărârea nr. 87. 
 

 

                                                  - XI  - 

       Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
reorganizarea Complexului de Servicii pentru Copilul în Dificultate “Sf. 
Constantin și Elena” Pitești, prin închiderea Centrului de tip rezidenţial, mutarea 
Centrului de zi „Sf. Nicolae” Pitești în structura C.S.C.C.D. “Sf. Constantin și 
Elena” Pitești și schimbarea denumirii acestuia în Centrul de zi pentru 
orientarea, supravegherea şi sprijinirea reintegrării sociale a copilului care 
săvârşeşte fapte penale şi nu răspunde penal, modificarea structurii 
organizatorice a Centrului de zi și a Centrului de consiliere și sprijin pentru 
părinți și copii, precum și aprobarea statului de funcții al Complexului de 
Servicii pentru Copilul în Dificultate „Sf. Constantin și Elena” Pitești   - Dl 
Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

           Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
         S-a adoptat Hotărârea nr. 88. 
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                                                   - XII  - 

 
       Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
mutarea serviciului social Centrul de Servicii de Recuperare Neuromotorie de 
tip Ambulatoriu Pitești(CSRNA), din clădirea situată în Municipiul Pitești, 
Cartier Trivale, Strada Victor Mărtoiu nr.1 unde se află în prezent, în clădirea 
aflată în Municipiul Pitești, Cartier Prundu, Bld. Petrochimistilor, nr. 18, care se 
va elibera în urma închiderii Centrului de copii Sf. Andrei.    - Dl Preşedinte Ion 
Mînzînă a spus: 

         Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
         Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

        S-a adoptat Hotărârea nr. 89. 
 

                                                   - XIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T Lerești pentru aprobarea Normelor tehnice 
privind condiţiile de proiectare şi amplasarea construcţiilor, instalaţiilor şi a 
mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.   - Dl Preşedinte 
Ion Mînzînă a spus: 

 
          Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 90. 

 

                                                   - XIV  - 

 
       Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
atribuirea în folosință cu titlu gratuit Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Argeș a unui spațiu, situat în incinta “Palatului 
Administrativ“ din Pitești, Piața Vasile Milea nr.1 - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.   
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        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
        
      S-a adoptat Hotărârea nr. 91. 

 

                                                   - XV  - 

 
       Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
închirierea prin licitație publică a spațiilor cu destinație “medicală/conexă 
actului medical, camera 1, camera 15, camera 16 și camera 17 – Cabinete 
Stomatologice împreună cu cota parte indiviză aferentă din spațiile comune” 
situate în cadrul Policlinicii Costești din Orașul Costești, Strada Pieții, nr. 5, 
Punct “Dispensar policlinic”, județul Argeș.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.   
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

 
        S-a adoptat Hotărârea nr. 92. 

 

                                                   - XVI  - 

 
       Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea asocierii UAT Județul Argeș, prin Consiliul Județean Argeș cu UAT 
Domnești, prin Consiliul Local al Comunei Domnești, în vederea continuării 
activității Centrului de Permanență Domnești, precum și aprobarea Protocolului 
de asociere. - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

          Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

     S-a adoptat Hotărârea nr. 93. 
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                                                  - XVII - 

 
       Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
numirea unui membru în cadrul Consiliului de Administrație al Regiei 
Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A.   - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a 
spus: 

Discuții? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Am spus și în comisie, nu mi se pare 
normal să avem un singur candidat, în condițiile în care acolo avem o situație 
economică nu tocmai grozavă. Mai mult decât atât, din materialele pe care ni 
le-ați pus la dispoziție, punctajul obținut de domnul în cauză este destul de 
mic, chiar dacă la final a reușit să ia undeva peste 50% față de punctajul 
maxim și să fie declarat admis. Și în condițiile acestea, eu mă abțin. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc. Alte discuții? 

Dl consilier județean Cristian George Zidaru – În plus , în comisii când am 
întrebat pe domnul care ne-a prezentat, nu știa nici măcar profesia omului, 
așa că avem dubii asupra interviului pe care l-a făcut, chiar dacă este legal, 
dacă ai făcut parte din comisia de evaluare și nici măcar nu știi studiile pe 
care le are candidatul, mie cel puțin mi se pare discutabil, de aceea ne 
abținem.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă mulțumesc,domnule Zidaru, sunt numiți 
miniștri la nivel guvernamental și nu știm ce specialitate au. E un paradox al 
societății noastre. E dreptul dumneavoastră. Voturi împotrivă? Abțineri?  

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Și grupul PNL se abține din 
aceleași motive. 

     Proiectul de hotărâre a fost votat cu 18 de voturi ,,pentru” și 15 voturi 
,,împotrivă” (Grupul PNL, Gupul USR-PLUS, Grupul Pro-România) . 
     S-a adoptat Hotărârea nr. 94. 
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- XVIII  - 

 
       Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuţiei bugetare pentru activitatea Judeţului Argeş la data de 
31.12.2020 - Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus:   

        Discuții? Voturi împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 
        Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 95. 

                                    

- XIX  - 

 
       Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al județului Argeș, pe anul 2021  - 
Dl Preşedinte Ion Mînzînă a spus: 

Discuții?  

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – S-au depus câteva 
amendamente în ședințele de comisii și vrem să știm stadiul lor, dacă au fost 
prinse în buget. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dumneavoastră aveți la capitolul 8402 
Transporturi, introducem următoarele investiții : întreținere, reparații curente 
DJ741 Pod Valea Mare –Ștefănești. 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Până în autostradă. S-a 
aprobat? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Nu. 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Din ce cauză?  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Luăm în calcul pentru că  noi avem un capitol 
cu cheltuieli de funcționare, cheltuieli cu bunuri și servicii, întreținerea și 
repararea acestor drumuri și trebuie să vedem ce s-a întâmplat cu drumul 
respectiv, dacă necesită la această oră obligativitate. Podul Valea Mare – 
Ștefănești va fi refăcut dacă ne mai aflăm pe contract, dacă nu, Regia de 
Drumuri, va trece la reparațiile care sunt necesare pe acest drum. Și este bine 
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că ați pus problema aceasta pentru că mai sunt amendamente care privesc 
aceeași situație în care, din păcate pentru noi, nu am acționat conform unor 
reguli nescrise a ceea ce înseamnă reabilitarea unor drumuri.  

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Propun acum să trecem în 
lista de investiții , să fie prins, este o sumă modică, 150 mii de lei care pot fi 
luați de la alt capitol. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Ghiță, nu este o investiție aici, merge 
pe reparații. 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Am văzut că mai sunt și alte 
drumuri județene care apar în anexa 4 la proiectul de buget și am zis că ar fi 
bine să apară și acest drum, este o porțiune destul de mică. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Vă referiți la covoare bituminoase? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Da, sunt și covoare 
bituminoase dar și întreținere și reparații. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Doamna director, vă rog, lămuriți-l 
dumneavoastră. 

Dna director Alina Nicolau – Pe DJ741 în prima zonă, acolo unde sunt 
discuțiile, lucrarea a fost efectuată de Apă-Canal, i-am înștiințat, este a treia 
oară când le aducem la cunoștință să vină să remedieze situația, este în 
atribuția lor. Iar dacă mai apar probleme putem să le prindem la reparații 
asfaltice. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Ați înțeles răspunsul? Vi s-a spus și în comisie 
că partea aceea ține de Apă-Canal. Vreți să votăm amendamentul 
dumneavoastră? Vă spun, îl votăm. 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Haideți să-l supunem la vot 
și în functie de rezultatul votului, să știm și noi ce avem de făcut. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Cine dorește ca acest amendament să fie trecut 
la transporturi? Și apoi ne spuneți si sursa de finanțare. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Suntem pentru a fi adăugat 
acest amendament. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Sursa de finanțare? 
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Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Bugetul consiliului județean la 
capitolul  8402 transporturi. 

Dl Președinte Ion Mînzînă   - Nu se poate. Trebuia să luați dintr-o parte, să 
duceți în altă parte. Aveți aici un amendament depus de dumneavoastră, asta 
ca să știți,  altă dată cum se votează bugetele, la covoare bituminoase aveam 
un amendament pe care mă mai gândesc dacă îl mai fac, nu-l fac din banii 
consiliului județean, voiam să luăm de la covor bituminos Morărești - Cuca și 
să ducem către covor bituminos Bughea – Albești. Dar ne mai gândim. Noi 
știm să facem amendamente. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Dacă îmi pemiteți, înainte de a 
trece la explicația acestor amendamente pe care noi le-am depus în comisii, 
unele au fost aprobate, în altele nu, bugetul consiliului județean este mai 
mare decât anul trecut, nu este mai mic. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dar știți de ce? Faceți o afirmație de față cu 
presa.  

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Este adevărat ce spun? 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Pentru că la bugetul consolidat al județului 
Argeș s-au adăugat fondurile europene. Este bine să știți ca să nu 
dezinformați. Sumele sunt deja stabilite unde merg. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Bun, în nenumărate rânduri v-
am transmis și v-am rugat să ne invitați să discutăm împreună proiecția de 
buget, nu am fost invitați, am fost nevoiți să venim cu aceste amendamente în 
comisiile de specialitate, am ținut cont că este o perioada de austeritate și nu 
am venit cu multe lucruri care nu sunt necesare sau stringente județului 
Argeș. Amendamentele cu care am venit se ajută în primul rând cetațenii 
județului Arges și nu le facem pe diverse principii sau raționamente politice 
sau de altă natură. Primul amendament se referă la asfaltarea DJ735 
Câmpulung – Bughea de Sus  - Albeștii de Muscel. Așa cum știți acest drum 
este într-o stare extrem de proastă, anul trecut au fost prevăzuți peste 7 
milioane de lei din care s-au cheltuit 2 milioane de lei iar anul acesta au fost 
prevăzuți doar 1 milion de lei. Efectiv, acest drum se află prins în bugetul 
județului Argeș. Noi nu dorim decât să majorăm suma. La punctul 2 este 
vorba de modernizarea – reabilitarea drumului Câmpulung –Mățău –
Cocenești – Boteni și am prevăzut o suma de 1 milion de lei, pentru că la fel 
se află într-o stare extrem de proastă. Și al 3-lea amendament este o finalizare 
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de asfaltare a unui drum care a fost început acum 10 ani pe vremea domnului 
președinte Nicolescu , este vorba de drumul DJ731C Vețișoara –Izvoru – 
Cocu și între cele doua localități, amândouă fiind cu primari PSD, asta 
înseamnă că nu am gândit într-un raționament politic, este vorba de un rest de 
864 de m, drum piatră care a rămas între cele două drumuri asfaltate. Cam 
acestea au fost amendamentele noastre și rugămintea mea și a noastră, a 
colegilor consilieri ai PNL este să le votăm individual. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Încă o dată , vă rog frumos să identificați de 
unde luăm, că ar trebui să luam dintr-o parte și să trecem în cealaltă parte. 
Așa se construiește un buget. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Domnule Președinte, conform 
noului cod administrativ , noi ca sursa am spus capitolul 8402 , aparatul de 
specialitate al consiliului judetean poate reface sumele acestui capitol. Daca 
vrei sa faci ceva se vor gasi solutii, daca nu vrei sa faci , gasesti motive.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Supunem la vot, primul amendament, alocarea 
sumei de 10.870.000 lei. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Aici am luat în calcul un pret 
mediu de 10 miliarde un 1 km de asfalt. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Voi vota impotriva eu, si va spun si de ce, pentru 
ca ne vom duce in situatia invocata de distinsul  coleg al nostru, dl Ghita 
Cosmin, pentru DJ741 , pentru ca pentru informarea dumneavoastra in zona 
Bughea de Jos are loc o investitie foarte mare din zona PNDL-ului, 
canalizare, si daca ne vom grabi cu asfaltul pana ce solul acela nu se va aseza 
asa cum trebuie, vom ajunge ca peste 1 an de zile sau 2 ani sa fim nevoiti sa 
alocam bani pentru intretinere si reparatii. Din greseli mai invatam la 
momentul in care s-a lucrat pe DN741, pe repede inainte, tot pe baza unui 
proiect, Apa-Canal este cea care are obligatia sa repare toate lucrarile 
respective, n-am avut timpul de asteptare necesar, ne-am grabit sa asfaltam si 
lucrurile se leaga intre ele.   

Dl consilier județean Bogdan Angelin David   - Buna ziua, as dori sa am si eu 
o interventie cu drumul de la Bughea. Domnule Presedinte,  ne duceti pe o 
tema falsa, nu confundati lucrarea de canalizare cu drumul pe care il aveti 
licitat si este in derulare de consiliul judetean de anul trecut, canalizarea este 
pe un drum adiacent si nu intersecteaza decat cateva sute de metri din cei 
multi kilometri, este un proiect de 27 de milioane iar suma pe care noi am 
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solicitat-o de 10 milioane nu afecteaza zona pe care se baga canalizarea si 
gaze in Bughea. Asfaltarea ar trebui sa inceapa de la Albesti- Candesti spre 
Bughea iar suma nici macar nu ajunge pentru a ajunge cu lucrarile in Bughea.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Sunt de acord cu dumneavoastra, ca sunt acolo 
un numar de kilometri, lucrarea ar trebui sa inceapa daca am avea finantarea 
necesara de la Albesti catre Bughea. Trecem la vot.  Cine este pentru 
aprobarea acestui amendament?  

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Grupul PNL este pentru. 

Dl consilier județean George Dan Giuclea  – Pentru. 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Pentru. 

Dl consilier județean Mihai Stefan Alexandru-  Pentru. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Domnule Presedinte, grupul 
PSD este impotriva nu numai a acestui amendament si a celorlalte doua 
deoarece sunt politicioaniste fara a indica sursa de finantare. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Noi nu cerem niste bani 
pentru un drum, noi cerem sa se respecte legea si sa finantati aceasta lucrare 
conform licitatiei pe care ati facut-o dumneavoastra ca si consiliu judetean. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Am finantat, am prevazut 1 
milion de lei. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Noi avem un drum judetean care tine de Apele 
Romane si dumneavoastra nu respectati legea si ne blocati rau de tot acolo. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Va rog frumos sa ne spuneti 
care este si va dau raspunsul, care este, ce drum judetean? 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Mihaesti –Jugur. Mi-ati spus cu subiect si 
predicat ca nu aveti finantare. Eu asta va spun. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David  - Problema este la 
dumneavoastra nu la noi. Apele Romane nu au drumuri. 

Dl Președinte Ion Mînzînă  - Stiu, dar trebuie sa refaceti ruperea de mal ca 
mai apoi sa intervenim noi. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Problema este la Mihaesti si 
putem discuta oricand, a fost o finantare de 2 milioane. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă -  Va multumesc. S-a votat. Amendamentul acesta 
nu a trecut. Nici celelalte amendamente, daca credeti  ca vor trece, eu vi le 
supun la vot. Sunt dispus la o discutie, aveam aici prevazuta o modificare de 
la un capitol la alt capitol pentru drumul acesta, dar in conditii de colaborare 
putem sa o facem, nu in conditii de forta. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Noi vrem doar sa respectati 
legea. 

Dl Președinte Ion Mînzînă - Asta facem. De asemenea vreau sa fac un 
amendament  in interiorul legii, de la covor bituminos Moraresti –Cuca km 
0+00 -9 +72 comuna Moraresti – comuna Cuca, Judetul Arges, 650.000 lei 
pe care sa ii ducem catre covorul bituminos DJ735 Campulung– Bughea de 
Sus– Albesti de Muscel km 0 +000 -10 +170 la Albesti de Muscel. Cine  este 
pentru?  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Grupul PSD este pentru. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Asa se face un amendament, luam dintr-o parte 
si ducem in alta. Alta solutie nu exista. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Grupul PNL este pentru. 

Dl consilier județean Narcis Ionut Sofianu – Domnule Presdinte, nu cred ca 
mai trebuie supus la vot daca este amendamentul dumneavoastra. Puteti doar 
sa va insusiti propriul amendament. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Va multumesc pentru incredere. Culmea ca sunt 
colegi de-ai dumneavoastra care ezita sa voteze acest amendament. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Domnule Presedinte, 650000 
lei nu inseamna nimic, noi am solicitat 10 milioane acolo. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnule Bogdan, ati solicitat , a fost respins, eu 
ce am putut sa fac, in conditiile in care, daca stiti stadiul lucrarilor de acolo. 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Merg mai des ca 
dumneavoastra acolo. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Spuneti care este prioritatea numarul 1 acolo? 

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Alunecarile de teren. 
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Dl Președinte Ion Mînzînă – Bravo, asta vrem sa facem. Ca sa incepem o 
constructie, ca bugete vor mai fi si de acum in colo, trebuie sa rezolvam 
problema alunecarilor de teren si asta vrem sa o facem anul acesta, 
obligatoriu. Multumesc mult de tot pentru increderea pe care ati acordat-o . 

Dl consilier județean Ion Iana – Domnule Presedinte, vis-a-vis de acea rupere 
de mal de pe DJ738, in satul Draghici, in lista de investitii a bugetului de 
venituri si cheltuieli a judetului Arges pe anul 2021 nu apare, dar doamna 
director Alina Nicolau, in sedinta de comisie mi-a spus ca aceasta lucrare se 
va executa din bugetul Regiei de Drumuri Judetene. Asa este?  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Doamna director?  

Dna director Alina Nicolau  - Este prinsa la capitolul 113 Lucrari Accidentale 
si sunt bani veniti pe hotarare de guvern de anul trecut. Acolo nu este 
problema doar pentru aceasta alunecare , este vorba de tot drumul, de 
lucrarea inceputa de cei de la Ape si nefinalizata. 

Dl consilier județean Ion Iana – Va multumesc. Ar mai fi singura problema 
nerezolvata acolo pentru ca in buget este prins si drumul covor bituminos pe 
acea distanta de 3,4 km intre Draghici si Jugur si vom finaliza si acel pod 
peste raul Targului la Mihaiesti. Multumesc frumos. 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule Presedinte, este 
vorba de o informatie pentru ca nu am avut un raspuns explicit la comisie, 
pentru viitor, la obiective noi, adaptarea hotararii de transport gaze pentru 
DJ-ul  acela care ne leaga cu judetul Teleorman. Intrebarea mea este: s-a 
gresit in tema de proiectare? S-a gresit in proiectul tehnic? De ce sa 
proiectam cu 3.760.000  lei acum si  nu atunci cand s-a proiectat sa se 
include acea suma astfel incat din aceste fonduri europene consiliu judetean 
sa suporte mai putin ca finantare si nu acesti bani. Stiti ca am patit-o si la 
proiectul acela vechi de la Cetatea Poenari, cu sume sau evaluari estimative 
de la proiectant subevaluate. 

Dl director Sorin Ivașcu – Este vorba de protejarea unei conducte de gaze 
care tranziteaza Bulgaria –Romania- Ungaria cu finantare europeana 
neeligibil si a trebuit sa o finantam local. Este vorba de 400.000 lei. In viitor, 
noile infrastructuri care se vor promova, anumite categorii de lucrari sa nu fie 
in conformitate cu ghidul solicitantului si infrastructura rutiera care va fi 
separata. 
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Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Daca acest gazoduct ar fi 
traversat niste drumuri judetene, consiliul judetean ar fi trebuit sa suporte  
toata protectia acestor gazoducte de diametre mari, aici s-a intamplat sa fie 
doar unul, dar sunt niste costuri care planeaza asupra noastra. O investitie se 
face cap-coada, cu tot ce inseamna din partea celui care investeste.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Problema mea este in felul urmator, conducta 
aceasta traverseaza si alte judete si alte drumuri judetene, daca numai noi 
suntem buni de plata, intr-adevar ne asumam  vina dar daca este peste tot la 
fel, ce sa facem? 

Dl director Sorin Ivașcu – Tot ce facem noi este aprobat de ministerul 
fondurilor europene, toate proiectele, banii lor, regulile lor. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Va multumesc.Votam amendamentul numarul  
2, modernizarea–reabilitare, DJ737 Campulung-Matau-Ciocenesti-Boteni, ni 
se cere suma de 1000 mii de lei. Voturi impotriva? Grupul PSD va vota 
impotriva. Voturi pentru?  

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Grupul PNL voteaza pentru. 

Dl consilier județean George Dan Giuplea  – Pentru. 

Dl consilier județean Mihai Stefan Alexandru – Pentru. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu  - Domnule Presedinte, eu nu pot sa 
votez pentru ca nu am auzit nimic din dezbaterile de acolo si pe 
dumneavoastra va auzim intrerupt, ca atare eu nu ma pot pronunta fata de 
acest aspect. Si pe viitor poate gasim niste formule tehnice  ca sa putem auzi 
si noi cei care suntem on-line. Va multumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Va multumesc. Totul tine si de investiiile pe 
care le putem face cu aparatura performanta sa ne auzim foarte bine. 
Institutiile specializate nu ne dau nicio mana de ajutor.  

Dl consilier județean Dumitru Grecu  - Poate gasim o formula prin 
sponsorizre . 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Va multumesc. Buna idee. Sa vedem cine este 
dispus sa sponsorizeze consiliul judetean. Amendamentul nu a trecut. 
Amendamentul 3, finalizare asfaltare DJ731C 0-864 Vetisoara -Izvoru -
Cocu, o dorinta a domnului Popa, este si o presiune din partea primarilor a 
celor doua localitati dar din pacate la momentul acesta lipsa de resurse ne 
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face sa fim  foarte limitati. Nu vreau sa invoc anexa 7-3. Eu nu am avut 
posibilitatea ca sa discut pentru anexa 7-3 si atunci ne limitam la faptul ca din 
bugetul acela mai mare care in primul rand se datoreaza fondurilor europene , 
sumele de la bugetul statului sunt mai mici pe toate segmentele posibile, 
sume de echilibrare, TVA de drumuri si asa mai departe, asta daca citim 
bugetul in amanunt, cu toate acestea am redus practice toate cheltuielile 
legate de functionare incercand sa majoram tot ce inseamna cheltuieli pentru 
dezvoltare. Nu ramane neterminat in mandatul acesta nici  Albesti de 
Muscel- Bughea, pentru ca suntem constienti ca trebuie sa ajutam toate 
localitatile dar o facem in masura posibilitatilor pe care le avem. V-am rugat 
sa avem o dezbatere tehnica, dar o transformam intr-o dezbatere prin care 
aratam cate de apropiati suntem de primarii localitatilor. Eu nu vreau sa fiu 
apropiat nici de Vedea, desi este un om exceptiomal, nici de Cocu, spun ca 
nu avem bani.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Grupul consilierilor PSD  
voteaza impotriva acestui amendament, asa cum am spus, nu indica sursa de 
finantare. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Voturi pentru?  

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Pentru. 

Dl consilier județean Mihai Stefan Alexandru – Pentru. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa -  Nu cred ca este cazul sa mai 
spunem, suntem pentru, dati-mi voie doar sa fac niste remarci vis-a-vis de ce 
se intampla. Aceste amendamente nu le-am facut intr-o logica politicianista 
precum spunea mai devreme cineva, pentru ca dupa cum vedeti sunt unele 
drumuri care efectiv nu sunt atinse de vreo primarie PNL, nu sunt tensiuni 
din partea primarilor, eu nu circul pe aceste drumuri. Aceasta scuza 
permanenta ca nu ne da guvernul bani, va spun eu ca populatia n-o va mai 
inghiti mult timp, pentru ca noi trebuie sa gasim solutii sa facem ceva. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Dumneavoastra reprezentati un partid politic, 
lasati populatia linistita. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Eu zic sa gasim solutii si nu 
motive in permanenta de ce nu putem sa facem.Vis-a–vis de pozitia de forta, 
eu nu cred ca noi am venit cu o pozitie de forta, am fost deschisi la discutii si 
la colaborare, dimpotriva pozitia de forta se demonstreaza doar din partea 
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dumneavoastra pentru ca cu acel vot plus in structura consiliul judetean ati 
trecut ca buldozerul peste toate hotararile, fara sa tineti cont de opiniile 
noastre, am venit doar cu 3 amendamente care sunt de bun simt,  doua dintre 
ele nefiind prinse in proiectul de buget iar ultimul, finalizare –asfaltare, este o 
chestie de seriozitate pentru ca in momentul in care ai inceput un drum de 
asfaltat acum 10 ani si ai mai ramas cu un rest de 800m, nu cred ca este ceva 
extraordinar de greu de finalizat acest drum si de receptionat pana o sa-l 
terminam noi, o sa vedeti ca o sa trebuiasca sa facem reparatii pe acest drum. 
Ne-ati obligat intr-un fel sau altul sa votam, chiar daca nu am fost de acord 
cu suma pe care  noi am cerut-o la primul amendament , DJ735 Campulung –
Bughea – Albesti, pentru ca ati vrut dumneavoastra neaparat sa aveti ultimul 
cuvant si ne-ati adus aceasta suma ca sa nu putem a refuza a aproba bugetul 
in totalitatea lui. Va multumesc. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Domnule Presedinte, as dori 
sa fac si eu cateva remarci, amendamentele propuse de dumneavoastra nu 
sunt nici pe departe profesioniste pentru ca nu arata, asa cum spune legea, 
sursa de finantare, din contra sunt politicianiste.  

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Sursa de finantare este bugetul 
judetean, capitolul transporturi. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Este bugetul national, am 
putea spune iar daca va durea sufletul atat de mult de aceste drumuri ii 
spuneati domnului prim-ministru. Bugetul judetului a fost pe site-ul 
Ministerului de Finantate cu 24 de milioane iar in Parlament s-a votat cu 18 
milioane. Diferenta ar fi bine daca dumneavoastra ati putea sa o aduceti 
inapoi in judetul Arges, atunci acei bani vor fi canalizati catre drumurile pe 
care dumneavoastra acum le cereti. Va multumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Va multumesc, mai avem amendamentul 
referitor la Teatrul Davila. Aici se cere o suplimentare la bunuri si servicii , la 
capitolul 6710. Este un amendament si trebuie sa tinem cont de el, dar stimati 
colegi, am o problema cu dumneavoastra, credeti ca numai Teatrul Davila are 
nevoie de suplimentarea la bunuri si servicii? Poate si DGASPC-ul, daca ati 
fi citit cu atentie, ati fi aflat ca este finantat in proportie de 75%, si asta as fi 
vrut din partea dumneavoastra. Poate ati fi vazut ca si Muzeul Golesti are 
nevoie de sume suplimentare. Adica, sa-mi fie cu iertare, pare o chestiune, 
hai sa dam o ferma metalica pentru iluminat. Totusi consiliul judetean se 
ocupa de lucruri mult mai serioase decat o ferma metalica pentru iluminat. 
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Eu respect punctul dumneavoastra de vedere dar hai sa vedem nu ne uitam 
numai la sistemul de cultura din ceea ce inseamna teatrul Al. Davila si vor 
mai fi rectificari de buget. Si daca ati fi vazut ca in bugetul de anul trecut 
exista o suma suplimentara de 2% la nivelul bugetelor locale care trebuiau 
primite de consiliile locale pe timp de pandemie, suma nu s-a executat 
vreodata. Anul acesta prin marinimia Guvernului, exista o suma de 3%. 
Asteptam rectificarea si daca suma respectivă va veni catre noi. Vom avea 
grija de sistemul acesta cultural asa cum trebuie. Trebuie sa lucram pe lege in 
interiorul unui buget, stimati colegi, v-o spun tot timpul. Si eu as vrea sa fac 
metrou Pitesti – Mioveni. Sa stiti ca imi trece prin cap, problema este de 
resurse. Vom fi impotriva acestui  amendament.Cine este pentru?  

Dl consilier județean Florentin Marius Popa - Grupul PNL este pentru. 

Dl consilier județean Mihai Stefan Alexandru – Pentru. 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Pentru. 

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Domnule Presedinte, in calitate de 
presedinte al comisie Buget-Finante, dati-mi voie sa fac si eu cateva 
completari referitor la buget, la modul de intocmire si alcatuire al bugetului. 
Cred ca trebuie sa spunem corect argesenilor  cum este structurat acest buget 
fata de anul 2020. Trebuie sa avem in vedere faptul ca salariatii din cadrul 
Consiliului Judetean Arges si-au facut treaba cu prisosinta. De ce spun acest 
lucru? Pentru ca mare partea din cresterea bugetului pe anul 2021 se 
datoreaza, asa cum spuneati domnule Presedinte, fondurilor nerambursabile 
europene. Ele, ca suma absoluta, reprezinta cu 70% mai mult fata de anul 
2020, o crestere cu 5% in total buget fata de anul 2020. Trebuie sa spunem 
foarte clar, daca comparam cu bugetul anului 2020, sumele defalcate din 
TVA in total buget sunt mici cu 1% fata de anul trecut. Cote defalcate din 
impozitul pe venit, ele, reprezentau in buget 38% anul trecut, anul acesta 
numai 31%. Importanta sunt pentru cresterea bugetului vine de la fondurile 
europene, si aici felicitari angajatilor din cadrul consiliului judetean si de 
asemenea trebuie sa reamintim acesta a fost unul dint punctele importante ale 
platformei PSD, accesarea fondurilor europene intr-un cuatum cat mai mare. 
Sper ca si anul viitor sa reusim acest lucru. De asemenea, si in conditii de 
pandemie, anul trecut procentul pentru dezvoltare din total buget a fost 
undeva la 23% iar anul acesta este in procent de 33%  din total buget. Nu 
putem sa spunem ca nu avem in vedere dezvoltarea judetului, nu avem in 
vedere infrastructura, dar trebuie sa fim foarte corecti cu noi si sa spunem ca 
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atati bani avem. Ca propunere personala, v-as ruga domnule presedinte si am 
discutat si cu doamna director economic, trebuie sa dam atentie 
infrastructurii in toata zona judetului Arges si v-as propune sa luam o linie de 
credit. Din datele pe care le am suntem indatorati undeva la 5% din 25% cat 
am avea dreptul sa ne indatoram. Pai la 12% grad de indatorare am putea sa 
suportam si astfel sa intregim procentul de 33 % sa aducem undeva la 40-
45% gradul de dezvoltare. Stim foarte bine ca nu putem face totul numai din 
bani propri, atunci propun sa avem o linie de finantare. Este o propunere 
personala, dar pe ansamblu cred ca bugetul a fost construit foarte echilibrat si 
a avut in vedere toate necesitatile urgente de care cetatenii judetului Arges au 
nevoie. Va multumesc. 

Dl consilier județean Ion Iana – Domnule Presedinte, daca sectiunea de 
dezvoltare a crescut cu 10% din aceasta atragere de fonduri europene, am 
vazut ca am scazut cheltuielile de functionare cu 10% dar eram curios cum s-
a reusit acest lucru?  

Dl Președinte Ion Mînzînă -   Exact din ceea ce spuneam inainte, eu respect 
punctul de vedere al colegilor la care am vazut ca dumneavoastra sunteti de 
acord, cam om de cultura erati foatre implicat in ferma metalica pentru 
iluminat public. Am taiat la sange toate cheltuielille pe care noi le-am 
considerat ca nefiind de maxima urgenta. Sunt importante pentru colegii 
nostri din sectorul cultural, din sectorul prestatiilor sociale unde o parte din 
buget merge, am rugat toti colegii sa facem, inclusiv consiliul judetean, 
pentru ceea ce inseamna cheltuieli de functionare, aici putem actiona. 
Dumneavoastra ma intrebati daca undeva am taiat mai mult sau undeva mai 
putin. 

Dl consilier județean Ion Iana – Nu s-a facut acest lucru prin concedieri de 
personal ? S-au luat bani doar din sectiune de dezvoltare alocata institutiilor 
respective. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Nu, nu s-a facut acest lucru, doar din sectiunea 
de dezvoltare. Să speram sa nu fim pusi in situatia sa o facem.  Speram sa nu 
fim farisei cum au fost altii care au declarat ca reduc personalul cu 10 si au 
angajat 15. Sa speram ca nu suntem farisei ca unii  care  au spus ca reduc 
cheltuielile cu salarizarea si de fapt le-au marit cu 10% . Adica incercam sa 
ne pastram intr-o normalitate, acea normalitate pe care o mai putem avea 
astazi fata de conditiile date. 
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Dl consilier județean Ion Iana – Acest procent de 67%  asigura buna 
functionare a tuturor institutiilor subordonate pana la sfarsitul anului 2021?  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Eu cred ca da, la ora acesta cand discutam cred 
ca da, dar sa nu uitam ca mai urmeaza si rectificari pe buget vedem unde 
putem sa facem corectii, mergem intr-o parte, luam din alta parte, ne 
confruntam si cu cheltuileli neprevazute pe care nu stim cum le vom duce la 
capat in ceea ce priveste zona de sanatate, ni se pare ca un drum asfltat este 
mai important. Este mai important, aveti dreptate pentru noi toti, dar in 
acelasi timp sa ne aplecam privirea catre zona aceasta cea mai sensibila, ce a 
sanatatii. Si am facut-o impreuna, speram ca lucrurile de aici in colo sa 
mearga spre o zona de confort, sa nu avem nevoie sa luam din nu stiu ce 
capitol ca sa ducem catre nu stiu ce spital, pentru ca deciziile care vin din 
maretul Olimp doar ne aduc la cunostinta ca trebuie sa facem, fara sa ne 
indice sursa de finantare. 

Dl consilier județean Ion Iana – Va multumesc domnule Presedinte si as dori 
sa va multumesc inca o data ca ati fost de acord cu propunerea ca aceasta 
sedinta de dezbatere si aprobare a bugetului de venituri si cheltuieli al 
judetului Arges pe anul 2021 sa o facem aici in sala fizic. Este cu totul 
altceva. 

Dl consilier județean Marius-Dorel Postelnicescu – Domnule Presedinte, 
referitor la propunerea pe care a facut-o domnul Tudose, sunt de acord ca 
trebuie sa facem un credit, datoria merge pana la 30% , dar cred ca este tarziu 
pentru anul acesta. Trebuie stabilita o strategie pentru acest mandat, in 
noiembrie, decembrie,  pe obiectivele majore, cum am spus pe drumuri 
judetene, apoi pe alimentare si scoli, astfel incat sa vedem ce credite luam si 
ce surse de venit avem pe fonduri europene, pe cele guvernamentale iar pe 
venituri propri mai putin, pe o strategie noua, nu pe cea veche din 2004-2005, 
astfel incat sa spunem ca aceste drumuri vor fi in 2, 3, 4 ani, reparate, 
modernizate, investitii noi,  alimentari cu apa dar nu asa sa cerem bani fara sa 
stim concret unde-i dirijam. Cred ca trebuie inceputa o dezbatere cu consilieri 
judeteni, in cateva luni sa avem aceasta strategie.  

Dl Președinte Ion Mînzînă – Strategia va fi gata pana la sfarsitul anului, din 
pacate timpul nu are rabdare cu noi. Noi suntem in situatia in care pe 
proiectele  PNDL2 si pe proiectele europene, partea de cofinantare sa nu o 
putem acoperi la momentul la care noi discutam, cum am discuta la nivel 
guvernamental cu ministrii responsabili care au spus ca analizeaza aceasta 
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situatie ca partea de cofinantare care revine UAT-urilor sa fie suportata dintr-
o suma aflata la dispozitia ministerului care sa o aloce exact acolo unde este 
nevoie, asa cum se lucreaza cu PNDL2, se prezinta o situatie de lucrari si se 
semneaza ordinul de plata catre firma care executa lucrarea. Asa sa intram si 
noi in zona aceasta, dar pana atunci suntem in discutii cu firme specializate 
pentru a vedea modul prin care putem obtine un credit care sa acopere macar 
zona de cofinantari, adica tragerea de sume sa se faca doar in momentul in 
care ai nevoie, cu perioada de gratie de 3 ani de zile si tragi  sumele de bani 
daca intr-adevar esti in situatia in care nu poti acoperi cota de cofinantare, pe 
care o ai pe proiectul respectiv. Din necesarul de 350-400 de miliarde vechi 
la nivelul Spitalului Judetean Arges, proiect care este legat de ceea ce 
inseamna PNDL 2, fonduri europene pentru anul 2022, la ora aceasta avem 
alocati doar 150 de miliarde, pentru sumele de cofinatare a proiectelor 
europene situatia este mai dramatica. Ne-a crescut bugetul stimate coleg prin 
sume prin care le previzionam a le atrage prin fonduri europene dar noi ne 
impleticim cand se pune problema sumelor pe care le avem de alocat pentru 
sumele de cofinantare. Lasand la o parte celelalte aspecte la care 
dumneavoastra ati luat contact si stiti bine ca la ora aceasta suntem in 
rezilierea unui proiect, intrebati-ma de ce, vad tot felul de specialisti, unii 
spun ca sumele sunt prea mari, altii ca sunt prea mici, sunt adevarate 
dezbateri publice, noi stim un singur lucru, cei care s-au inscris la licitatia 
respectiva, s-au inscris degeaba. Au fost declarati castigari dar nu respecta 
nicio regula in ceea ce inseamna ducerea la bun sfarsit a acelor sume. Puteti 
oricand veni, v-am mai spus, discutii individuale, de grup, dumneavoastra ni 
le aduceti la cunostinta, cu un vicepresedinte, cu celalalt vicepresedinte, 
avem acelasi limbaj, incercam sa facem ce este bine. Credeti ca mie nu imi 
este foarte usor sa spun, domnule primar de la Albesti, incepem de maine 
lucrarea, domnule primar de la Vedea, de poimaine un drum neterminat, 
problema este cu ce? Identificarea sumelor de bani, nu prin indicarea unui 
capitol de buget, luati de acolo. Daca acolo nu se aloca suma respectiva, de 
unde sa o iei? Cat de complicat este ? Eu va multumesc mult. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Domnule Presedinte, vis-a-vis 
de aceste amendamente, mai ales cele care nu erau prevazute in buget, puteau 
fi prevazute si la o eventuala rectificare vedeam daca sunt bani . 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Nu se poate asa, nu mai continuati. 

Dl consilier județean Florentin Marius Popa – Discutam de linia de credit, 
asta am inteles ca vreti sa facem o linie de credit, eu cred ca prima oara 
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trebuie discutata cheltuierea acestei sume, o strategie cum a spus domnul 
Postelnicescu, sa stim exact.  Daca este sa ne reamintim putin de cofinantari, 
am avut de facut o cofinantare pe un proiect mai vechi la Cetatea Poenari de 
10 miliarde si in urma refacerii proiectului s-a ajuns la o cofinantare de 150 
de miliarde. Vorbim de lei vechi. a marit cofinantarea de 15 ori iar acum 
spunem ca nu avem bani sa platim cofinantarile. Nu cred ca este in regula sa 
facem linia de credit fara a avea o discutie prealabila si a avea niste date clare 
pentru cheltuirea acestor bani. Sper ca sa nu veniti cu aceasta strategie exact 
cum s-a facut cu acest proiect de buget fara sa fie consultati si liderii 
celorlalte pardide si fara niste discutii comune. Multumesc. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Va multumesc pentru indicatiile date, ma abtin 
cu greu. Trecem la votul final. Cine este impotriva acestui proiect de buget? 
Nimeni? Abtineri?  

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Abtinere. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Domnul Ghita Cosmin se abtine. 

Dl consilier județean Mihai Stefan Alexandru – Si eu ma abtin, domnule 
Presedinte. 

Dl Președinte Ion Mînzînă – Am inteles. Lumea nu se termina aici cu bugetul 
acesta, haideti sa vedem ce putem construi in acest judet, haideti sa vedem 
cum suna viitorul, este loc pentru toata lumea sub soare. Sanatate tuturor. 
Multumesc mult pentru colaborare. 

      Proiectul de hotărâre a fost votat cu 30 de voturi ,,pentru” și 4 voturi 
,,împotrivă” ( Gupul USR-PLUS ). 

 
      S-a adoptat Hotărârea nr. 96. 

        Şedinţa s-a încheiat la ora 13.00 
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